
Oppmøte 

1a Lisbeth Uvaag 

1b Martin Belck-Olsen 

1c - 

2a Johannes Gullestad Rø 

2b Anna Lampinen  

2c - 

3a Katrine Enes  

3b Birgitte Rønneberg Opdal 

3c - 

3d Anna Lampinen  

4a Martin Belck- Olsen 

4b Bettina Jacobsen 

4c Anja Bergby 

5a Camilla Lorenzen Lunde 

5b Elise Høijord 

5c Hanne Nykvist 

6a - 

6b Roland Fredriksen 

6c - 

7a Signe Hammer 

7b - 

7c - 

 

 

Agenda: 

1.  Status Fra Rektor 

2. Grindbakken Skoles Dag 

3. Status 17 mai komiteen 

4. Planlegging av handover fra komiteene til neste års FAU representanter og komiteer 

5. Foreldrebanken: Beslutningspunkt Videreføre eller ikke  

6. Økonomi 

7. Eventuellt 



1 Status Fra Rektor  

Skolen har startet å avvise elever som søker - skolen er full og det er dessverre ikke 
plass til flere elever på første trinn. 
 
1 klasse etter sommeren 
Det foretas en omorganisering fra neste skoleår der klassene deles i grupper (fire 
grupper) for å gjøre dette til en tryggere og bedre oppstart for 6 åringer. Skolen 
mener dette er en god investering - å få stabilisert og få til en god barnegruppe har 
store konsekvenser for resten av utdanningen ved skolen. 
Tanken er at gruppene skal slås sammen på andre trinnet til tre klasser. 
 
9 juni er det førskole dag - FaU leder stiller på dette arrangementet og sier noen ord. 
 
Rekruttering 
5 lærer slutter, ansatt 9 personer. 2 er i foreldrepermisjon.  
Får søkere med lærerutdanning men ikke det som dekker skolens behov. 
En utfordring er også at færre søker seg til lærerstudiet enn tidligere. Mange lærere 
synes kontaktlærer rollen er for krevende og ønsker heller å være fagperson. 
 
2 kontaktlærere som studerer, så en klasse vil ha to kontaktlærere etter sommeren.  
 
Mattemarthon - stor entusiasme blant elevene. Ligger p.t på andre plass i Oslo!  
 
Kartleggingsresultater viser gode resultater for Grindbakken. 
 
Byggeprosjekt  
Biblioteket bygges om så det kan fungere som en rolig arena der man kan ha 
høytlesning, noe som ikke er mulig i dag. Håper at ombyggingen kan skje på denne 
siden av sommeren.  
 
Oppfordrer foreldre til å donere bøker. Det leses mange bøker og skolen ønsker å 
oppfordre elever til å lese mer. Anne (bibliotekar) har lister over hvilke bøker som 
etterspørres mest. Rektor kan komme tilbake med denne listen slik at de som har 
bøker kan sende inn dette.  
 
Rutiner for ny klassesammensetning ved Grindbakken skole 
Utkastet er sendt over fra rektor til driftsstyret ved skolen og FaU styret. 
Planen er å presentere på alle klassemøter i neste skoleår. 
Skolen har ikke enda planlagt noen endringer i klassesammensetningen annet enn fra 
1 til 2 trinn ved Grindbakken.  
Men det kan komme endringer basert på når skolen ser at det er klasser ikke 

fungerer optimalt og elvene ikke har det bra iht §9A i opplæringsloven. 

 



2. Grindbakken skoles dag 

TRY har kommet med en forespørsel til FAU styret om å få ha en stand med på 

Grindbakken skoles dag med informasjon om TRY og mulighet til å prøve laserpistol og evt 

stakemaskin, FAU styret er positivt instillt til dette men ønsker å høre innspill fra resten av 

FAU. 

Alle nærværende er positive til at TRY er med på Grindbakken skoles dag. Skolen har nevnt 

at vi også må spørre om input fra Kor og Korps.  

Det ble også diskutert hvor mye FAU bør bidra inn til GSD, det gir lite inntekt men relativt 

mye jobb da inntekt og arbeid splittes mellom korps/kor og FAU. Foreldrene ønsker færre 

arrangementer. I grunn ønsker FAU å trekke seg ut fra Grindbakken skoles dag, men hvis 

det skaper problemer dette året så bør vi i hvert fall holde arrangementet så lav terskel som 

mulig. 

 

Første arbeidsmøte er 23/5 kl 15 sammen med skole, korps og kor. Vi trenger en som kan 

stille på dette møtet. Bettina kan stille på møtet med kan ikke holde i Grindbakken skoles 

dags arrangement. 

 

3. Status 17 mai 

● Alt går ihht plan:unntatt at det er litt problemer at kjøkkenet utenfor gamle 

helsesøster ikke er der lenger og det gir litt utfordringer med logistikk. 

● Diskusjon rundt hvor kiosk/scenen kan være 

● Diskusjon om at det trengs folk for å fylle på med nye varer til kiosk, det bør ikke 

være samme person som står i kiosken. 

● Det er ting igjen fra juleshow 

● FAU leder holder tale 

 

4.Planlegging av handover fra komiteene til neste års FAU 

representanter og komiteer 

● Alle komiteer gjør en årsberetning om hva de planla å få til under året, hva de fikk til 

og hva de anbefaler videre til neste år. leveres inn før 1 Juni på Spond. 

● FAU styret legger til nye FAU representanter i spond når de får oppdaterte lister fra 

skolen.  

● FAU leder er med på første FAU møte neste høst. 

 

 

5. Foreldrebanken: Beslutningspunkt Videreføre eller ikke 

Foreldrebanken har ikke blitt brukt av skolen de siste årene og det var ikke så stor interesse 

fra rektor sin side om å ha et slikt tilbud. Derfor var det diskusjon sist møte hvorvidt FAU skal 

fortsette å opprettholde den. Det var diskusjon rundt dette. 

 



Det er enighet at det er et godt initiativ om det blir brukt, og derfor opprettholdes den litt 

lenger i ny versjon og distribueres ut til lærerne slik at de vet om den så får vi se hvis den blir 

brukt. Sjekke tilbakemeldinger fra lærerne etterhvert.  

 

6. Økonomi 

FAU har god økonomi, ca 200 000 NOK på kontoen. Skal gjøre en oversikt etter 17 mai. 

 

7. Eventuellt 

● Hvis det trengs et arrangement som gir inntekt til FAU hvis både Juleshow og 

grindbakken skoles dag forsvinner så bør man vurdere å ha det ganske tidlig på 

høsten. Timing for juleshow og Grindbakken skoles dag skaper en del stress grunnet 

at mange andre aktiviteter har sesongsavslutt samtidig.  

● Vi har ikke fått resultatene fra Brukerundersøkelsen gjeldende AKS-tilbudet som ble 

sendt ut fra Osloskolen i desember 2022.  

● Som input på tidligere diskusjoner om buss til byen på 17 mai er nødvendig så sier 

foresatte i andre skoler i nærområdet at det går greit å levere barna i byen på 

oppmøtested. Det kan vurderes i fremtiden å gjøre endringer på dette. 

  


